

WO C.G. Van Campen, CD



WO Van Campen joined the Canadian Forces in August 1986 in Halifax, Nova Scotia. Throughout most of his career, WO Van Campen served in Combat Engineer Regiments, at all ranks from Sapper to WO. He served twice at 22 Fd Sqn now 4 ESR Gagetown, 4 CER Lahr, Germany, 4 Wing Cold Lake, four separate times at 1 CER, CMTC Wx as COEFOR Ops WO, G3 Eqpt at LFWA HQ, 41 CER Ops WO, G3 Trg/Ammo in 1 CMBG and G4 Maint as AFV TAPV Facility Manager. As a Combat Engineer and Heavy Equipment Operator, he acquired specialist training as a Hazmat Technician and various heavy equipment qualifications. His deployments include four years in Germany with NATO, twice in Bosnia on OP PALLADIUM with the Infantry Battle Group Task Force Aviano, Italy, and CFS Alert.

His personal interest is the 1965 Shelby Cobra Mark IV Roadster that he plans to build one day. Until then, his current hobby is calligraphy and renovating his RV.

L'Adj C.G. Van Campen, CD

L'Adj Van Campen s'est enrôlé dans les Forces canadiennes en août 1986 à Halifax, en Nouvelle-Écosse. Pendant la majeure partie de sa carrière, l'Adj. Van Campen a servi dans les régiments du génie de combat, à tous les grades de sapeur à Adj. Il a été deux fois au 22 ESC Fd maintenant 4 ESR Gagetown, 4 RGC Lahr, Allemagne, 4^e Escadron Cold Lake, quatre fois au 1 RGC, CMTC Wx COEFOR OPS WO, G3 Égypte au QG LFWA, 41 CER OPS WO, G3 Trg/Ammo au 1 CMBG et G4 Maint comme AFV TAPV Facility Manager. En tant qu'ingénieur de combat et opérateur d'équipement lourd, il a acquis une formation spécialisée en tant que technicien Hazmat et diverses qualifications d'équipement lourd. Ses déploiements comprennent quatre ans en Allemagne avec l'OTAN, deux fois en Bosnie sur OP PALLADIUM avec la force opérationnelle du groupement tactique d'infanterie Aviano, Italie, et CFS Alert.

Son intérêt personnel est la Shelby Cobra Mark IV Roadster de 1965 qu'il envisage de construire un jour. Jusque-là, son passe-temps actuel est la calligraphie et la rénovation de son campeur.